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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w dniu 23 września 2024 roku 

 

W dniu 23 sierpnia 2024 roku o godz. 15.30 w Powiatowym Centrum Konferencyjnym w 
Wodzisławiu Śląskim przy ulicy Pszowskiej 92a, odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Wodzisławskiego. 
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja dotycząca wykonania budżetu Powiatu na koniec II kwartału 2024 roku. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1  

Przewodnicząca Komisji Pani Czesława Somerlik powitała wszystkich obecnych, otworzył 
posiedzenie Komisji i na podstawie listy obecności stwierdził wymagane quorum. 

W posiedzeniu udział wzięli następujący członkowie Komisji:  
1. Czesława Somerlik – Przewodnicząca Komisji,  

2. Mateusz Jamioła – Wiceprzewodniczący Komisji,  

3. Mirosław Andreczko,  

4. Stefania Rodak, 

5. Marek Rybarz, 

6. Ryszard Zalewski.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  



Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczył Pan Mariusz Rakowski Skarbnik Powiatu. 
 
Ad. 2  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek i przystąpiła do jego 

realizacji. 

 

Ad.3 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski przedstawił informację dotyczącą wykonania budżetu 

Powiatu Wodzisławskiego na koniec II kwartału 2024 roku. Ww. informacja stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

Radny Pan Ryszard Zalewski zapytał jak wygląda wykonanie PIT w stosunku do roku ubiegłego. 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski poinformował, iż wykonanie PIT wyniosło 15 348 896 

zł. po planie, natomiast na półrocze jest to połowa tej kwoty. Bowiem środki te otrzymuje się z 

góry. 

Radny Pan Ryszard Zalewski zapytał o kwestie finansów powiatowej oświaty. 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Rakowski poinformował, iż sytuacja jest trudna, gdyż w 

ubiegłym roku znaczne środki zostały skierowane aby zasypać lukę oświatową. A w roku 

bieżącym trzeba będzie dołożyć do oświaty około 9 mln. zł. 

 

Komisja zapoznała się z ww. informacją. 

 

Ad. 4 

Członkowie Komisji ustalili, iż następne posiedzenie odbędzie się w dniu 28 października 2024 

roku godz. 15.30. 

 

Ad.5 

Nie odnotowano.  

 

Ad.6 



Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie.  

 

Ad.7 

Przewodnicząca Komisji Pani Czesława Somerlik zakończył posiedzenie Komisji.  

 

Protokołowała:              Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej       

Małgorzata Jezusek - Chodura             Czesława Somerlik 

          


